	Sichuan University Application Form


	Name: 
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	You are from: □Taiwan     □Hong Kong    □Macao
	

	Sex:
	Marital Status: 
	

	Birth Date:
Place of Birth:

	Birth Place:

	Photo

	ID No.:

Grade
	

	Mailing Address:
Email:                                  Tel :                        
Fax:                                   

	Study Period in China: 

	Date of Arrival: 



	Your English Language Proficiency: □Excellent   □Good    □Poor

	申请人保证/I hereby confirm that:

   1．申请表中所填写的内容和提供的材料真实无误；

All information and materials given in this form are true and correct；

   2．在川大學習期间，遵守中国的法律、法规和校規校紀，不从事任何危害中国社会秩序的、与本人学习身份不符合的活动；

      During my study in SCU, I shall abide by the laws and decrees of the Chinese government，and will not participate in any activities inappropriate or against laws and regulations；

   3．在学期间，遵守学校的校纪、校规，全力投入学习和研究工作。尊重学校的教学安排；

      During my study in China，I shall observe the rules and regulations of Sichuan university，and will concentrate on my studies，and will follow the teaching programs at Sichuan university；

   5．按规定期限修完学业，按期返回，不无故滞留；

      I shall return to my home as soon as I complete my scheduled program in Sichuan University，and will not  overstay.

     申请人签字/Signature of the applicant:                       日期/Date:                

     (无此签名，申请无效/The application is invalid without the applicant’s signature)
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